



## Rambut kekal - SOCO

### AXENIA AXENIA



**SOCO**  
PROFESSIONAL

✉ bazar@globelife.com  
☎ +39 0331 1706328

### AXENIA AXENIA

jenama teknikal Sokho telah mewujudkan dua sistem profesional diperlukan dalam salon untuk mendapatkan meluruskan rambut, kosmetik, riak semula jadi, tahan lama dan cantik. AXENIA Sistem seterika STRAIGHT ULTRA dan AXENIA ONDEMOVE sistem melambai .: Bertentangan menarik

#### **ULTRA STRAIGHT - sistem papan krim sejagat gel**

Membuat kesan licin melampau ultra semula jadi pada semua jenis rambut. Formula generasi terakhir bebas daripada Formaldehid dan thioglycolates, mengandungi peratusan yang tinggi daripada keratin yang menjamin suatu penyusunan semula, dingin dan perlindungan semasa menyeterika. Keputusan akan menjadi luar biasa pada rambut. Peneutralan rambut ikal, rambut semula jadi lurus ultra kesan bercahaya licin lembut dan seperti sutera untuk tindakan

STRAIGHT ULTRA terdiri daripada gel losyen meluruskan krim universal dan sistem meneutralkan pada pH neutral, boleh Rekondisi pH semula jadi rambut dengan mendefinisikan bentuk dengan lancar.

#### **ONDEMOVE - sistem melambai**

AXENIA ONDEMOVE adalah sistem melambai inovatif dapat mewujudkan kelantangan, sokongan dan alunan kekal melalui losyen khusus tunggal untuk semua jenis rambut. Formulasi moden Ammonia bebas dan diperkaya dengan terhidrolisis Soya Protein, asid amino oleh kompleks kolagen marin dan Polyquaternium -6 semasa proses mewujudkan pusaran yang mempunyai pelembap dan menyuburkan rambut di samping mengekalkan ciri-ciri struktur.

Ondemove terdiri daripada acuan losyen untuk Asid Amino universal dan sistem meneutralkan pada pH neutral, boleh tumbuh semula jambatan sulfur itu memastikan keanjalan dan bersinar untuk curl.

**kotak** : 250 ml botol

#### **ONDEMOVE - pada neutral pH sistem meneutralkan**

NEUTRALISING losyen pada pH neutral berdasarkan kompleks kolagen marin asid amino untuk digunakan sebagai sistem selepas penetapan riak Ondemove atau papan sistem Ultra lurus.

